



Kils Golfklubb: Höstmötet år 2017.

Datum: 2017-11-20 Plats: Golfrestaurangen

Deltagare: 36 st medlemmar.

Övriga: Stig Larsson, Hans Ericsson

Distribueras: Klubbchef. Klubbens hemsida. Anslagstavlan.

-Stig Larsson var inbjuden som gästföreläsare och informerade hur man bör sköta sin kropp med olika rörelser, träning, kondition mm för undvika skador i fötter, ben, bål och rygg.

- Hans Ericsson, klubbens nya PRO, med mångårig erfarenhet som spelare, instruktör och tränare. Ny studio ska byggas för lektion och utprovning av klubbor. Shopen drivs som tidigare tillsammans med Mona. Mer inriktning på lektioner och träning.

-Tage Nordkvist redogjorde att klubben har en mycket bra kundnöjdhet med +67 på en skala -100 till +100. Vi ska ha en lätt bana och klubbens medel-hcp är 23,1. Hcp-fördelningen i olika åldersgrupper. Elförbrukningens fördelning under dygnet för att undvika höga kostnader. Mål att ha en likviditet på >1 miljon kr.

- 1) Mötet öppnades av ordföranden Tage Nordkvist som hälsade alla välkomna.
- 2) Röstlängden utgörs av närvarolistan. Se bilaga 1.
- 3) Mötet ansågs vara behörigen utlyst senast två (2) veckor före utsatt datum. Information på hemsidan samt via mail.
- 4) Dagordningen godkändes.
- 5) Till mötesordförande valdes Tage Nordkvist
- 6) Till sekreterare valdes Lennart Andersson
- 7) Till protokolljusterare och rösträknare valdes Tommy Zetterqvist och Janåke Halth.

- 8) Ordföranden redogjorde för verksamhet, ekonomi och budget.
- Preliminär verksamhetsplan antogs av mötet som inriktningsbeslut för år 2018.
 - Ekonomi. Ett mindre budgetunderskott efter avskrivning. Underskottet beror på markarbeten på hål 11 och förändring av tee på hål 4 samt väg från green på hål 3 till hål 4 tee.
 - Greenfee-intäkterna har varit mycket bra. Troligen All Time High för år 2017.
 - Budgetförslag för år 2018 med ett beräknat resultat på -32kkr. Se bilaga 2
 - Investeringsbudget. Inköp av greenvält, lövblås, bollautomat och toalett. Se bilaga 3.
 - Likviditetsbudget. Se bilaga 4.
 - Verksamhetsplanerna presenterades ej muntligt. (Läs i höstmöteshandlingarna).
- 9) Årsavgiftshöjning med 200kr för Platinamedlemmar och med 100kr för Guldmedlemmar. Se bilaga 2. Avgiftshöjningarna godkändes av mötet.
- 10) Andraklubsmedlemskap på 1500 kr/år tas bort som medlemsform. Diskuterades att som alternativ höja medlemskapet till 2500 kr/år. Efter votering beslutades att andraklubsmedlemskapet på 1500 kr/år tas bort. Det var 31 personer som hade andraklubsmedlemskap under år 2017.
- 11) Greenfeeavgiften är oförändrad. 450 kr och 225 kr för juniorer.
- 12) Budgeten ska fastställas vid vårmötet 2018. Vissa förändringar kan förekomma. Den preliminära budgeten för år 2018 samt investerings- och likviditetsbudgeten godkändes av mötet.
- 13) Valberedningens förslag att Tage Nordkvist väljs till klubb- och styrelseordförande från vårmötet 2018 till vårmötet 2019.
Förslaget godkändes av mötet.
- 14) Valberedningens förslag av styrelseledamöter och suppleant för perioden 2018-2020.

Ledamöter:

-Peter Wretman Omval 2 år

-Cermit Bäcklund Omval 2 år

(Catrin Persson, Lars Elfstrand och Sture Karlsson har 1 år kvar på sina mandat.)

Suppleant:

-Anna Lander Omval 2 år

Förslagen godkändes av mötet.

- 15) Valberedningens förslag av revisorer och revisorssuppleant för en period av 1 år.

Revisorer:

-Nils-Olov Boström, Omval

-Lars Bergendal, Omval

Revisorssuppleant:

-Tommy Svensson, Omval.

Förslagen godkändes av mötet

- 16) Valberedningskommitté saknas. Uppdrogs till styrelsen att föreslå valberedning till vårmötet. En representant utses av styrelsen.

- 17) Till ombud vid VGDF:s vårmöte valdes Tage Nordkvist.

- 18) Styrelsens huvudsakliga förslag till höstmötet godkändes. Se bilaga 5.

- 19) På förslag av SGF:s bankkonsulent har klubben upprättat ett "Måldokument avseende klubbens golfbana och övriga ytor". Se höstmöteshandlingarna.

- 20) En (1) motion har inkommit till höstmötet från Kenth Nordfeldt med flera avseende ändring av hål 11 från par 5 till par 4. Styrelsens förslag är att avslå motionen. Motiveringen är att hål 11 schaktas ur så att sikten ner mot fairway förbättras. Vidare ska det blöta området på höger sida nedanför kullen göras till spelyta. Kulvertering av vänstra diket skall också ske. Mötet godkände styrelsens förslag.

- 21) Övriga frågor:

-Bom vid vägen för minska risken för inbrott och stöld av material mm. /Janåke Halth //Kostnad. Det finns fastboende som använder vägen. Ska bommen elstyras med dosa. Beslöts att styrelsen ska titta på eventuella åtgärder//

-Varför får man inga svar på inlämnade förslag som läggs i förslagslåda eller skickas in via mail ? / Tommy Zetterqvist

//Ordförande lovade se till att alla förslag ska besvaras.//

- 22) Ordföranden avslutade mötet och tackade för visat intresse.

Vid protokollet:



Lennart Andersson

Justeras:



Tommy Zetterqvist



Janåke Halth